
Protokoll fört vid medlemsmöte för Svenska Landseerklubben den 27/8 2005. 
 
Närvarande: 21 medlemmar. 
 

1. Föreningens ordförande Mats Frånberg förklarade mötet öppnat. 
2. Till mötessekreterare valdes Kristina Johansson. 
3. Till justeringsmän valdes Sune Arvidsson och Tomas Östman. 
4. Ekonomisk redovisning per den 31/7: Pg 12 634:-, Bg 2253, 08 samt kassa 1347:-. 

Totalt hade SvLK 16 234,08 SEK. 
5. Redovisning av klubbens arbete. 

Styrelsen: Landseerbladet - Mats förklarade orsaken till förseningen. Ett 
dubbelnummer kommer i september. Hemsidan – ytterligare en person, Git Cznotka, 
kommer att arbeta med den. Mats och Kristina berättade vidare om klubbens träffar 
och styrelsens önskan att profilera klubben mot vattenarbete. 
Avelskommittén: Ingrid Budmark har utsetts till ny sammankallande. Eva Britt 
Östman redogjorde för arbetet att samla in den statistik som finns tillgänglig om 
landseer i Sverige, hittills innefattande antal valpkullar, antal valpar och hundarnas 
släktskap. 
RAS: Carina Dehlin utsågs till ny sammankallande. Som ny i kommittén utsågs 
Yvonne Björk. Kommittén har träffat ett avtal med Märta Ericsson på SKK som har 
lovat att ställa upp som mentor. En introduktionsträff med henne kommer att hållas 
under hösten. Ett förslag om att skicka ut en hälsoenkät via medlemstidningen väcktes. 
Träffkommittén: En redovisning gjordes av arbetet med årets träffar i Sundsvall och 
Mullsjö. Sundsvallsträffen gick med en ekonomisk vinst på 1300:- medan Mullsjö 
kommer att gå med minus. Kristina vädjade till deltagarna att anmäla sig i tid. En del 
förslag och frågor kom upp. Några deltagare ville ändra tidpunkten för träffen till före 
skolstarten. Representanten för norska landseerklubben ville ha en gemensam träff i 
Morokulien. Önskemål om lydnadsprov/-träning kom upp. Kommittén avslutade med 
att efterlysa tips på aktiviteter samt en bra plats för nästa års träff i Mellansverige. 
Marknadskommittén: Det har skickats ut en presentation av SvLK till övriga 
landseerklubbar i Europa. Ett svar har inkommit. Kommittén arbetar för fullt med 
förberedelserna för rasmontern på Stora Stockholm i december. En efterlysning av 
personer som vill hjälpa till gjordes. 

6. Övriga frågor. En diskussion om forumet och gästboken på hemsidan uppstod. 
Deltagarna på mötet ville att forumet endast ska vara tillgängligt för föreningens 
medlemmar samt att gästboken ska stängas. Mötesdeltagarna ville ha en tydlig profil 
för inloggning. Dessutom diskuterades etik och moral. 
Med sig hem från mötet fick deltagarna frågan om hur vi tillsammans ska göra 
klubben mer attraktiv. 

7. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Kristina Johansson   Mats Frånberg 
 
 
Justeras    Justeras 
 
Sune Arvidsson   Tomas Östman 


